
Baranya Kupa 

 

Május eleje, az Opatija Rallye óta nem indult versenyen a Ritmus Ase párosa, 

 

Várkonyi Szabolcs és Csányi Botond. Akkor nem egészen voltak elégedettek, de 

 

most újra visszatérnek, méghozzá hazai környezetben, de nemzetközi 

 

versenyen, a Mitropa Kupa értékelésbe beleszámító Baranya Kupán. 
 

Várkonyi Szabolcs: Nagyon örülök, hogy valaki be mert vállalni egy nemzetközi versenyt, én úgy 

gondolom, hogy ez lesz a közeljövő. Lényegesen olcsóbb a Mitropa bajnokság, az ERC-vel 

szemben, így általában népes mezőny gyűlik össze. Remélem itt is ez lesz. A kommunikációban 

kellene változtatni, ugyanis nagyon későn jelent meg a versenykiírás, nem látsazódott online, hogy 

kik neveztek folyamatosan, és ez mind inspiráció lehet a többi versenyzőknek, hogy látnák, hogy 

hány kategória társ nevezett már. A pályák jók, bár úgy gondolom, ilyen verseny tekintetében már 

abszolút a péntek-szombati versenyzés a megszokott.  Remélem, hogy jó mezőny fog összegyűlni 

minden kategóriában, és bízok benne, hogy 2wd-ben hazai pályán, hazai versenyzőkkel össze 

tudjuk majd mérni a tudásunkat. Úgy érzem, hogy a mecseki pályák jól fekszenek nekünk, általában 

mindig gyorsan tudok itt menni.Az autó martad a bevállt Peugeot 208 R2, viszont most már 

versenybenzint fogunk használni, amitől sokkal nyomatékosabb lesz a motor, pláne a nyári meleg 

időkben. Szeretnénk egy komolyabb tesztet beiktatni, ahol több autót is szeretnék kipróbálni, mert 

már most próbálunk készülni a 2017-es évadunkra. Remélem, hogy az időjárás is kegyes lesz 

hozzánk, és csak egy két apró zápor zavarhat majd be, és se kánikula, se felhőszakadás nem lesz 

majd, bár az utóbbi években mindig változékony időjárás fogadott bennünket. Szeretnénk egy jóízűt 

autózni, tényleg csak a saját tempónkra ügyelve. Úgy volt, hogy Botond sofőrként vesz részt a 

futamon, de a tesztje után úgy döntöttünk, hogy a Peugeot 106 még mindig nem 100%-os, így ismét 

mellettem fogja diktálni az itinert 

Csányi Botond: Úgy volt, hogy pilótaként veszek részt a Baranya kupán, de az autónk még mindig 

nem 100%-os, így Szabolccsal úgy beszéltük, hogy ismét nekivágunk ketten a versenynek. Az autó  

a már ismert Peugeot 208 R2-lesz, amivel egész évben versenyeztünk. Terveink között szerepel még 

a Croatia Rally, valamint szeretnénk Szeptemberben ellátogatni a Lijeppa Rallyra, amely ismét ERC 

futam lenne számunkra.. A Baranya Kupa teljes mértékben hazai versenynek mondható számomra, 

mindig jó hazai szurkolók között versenyezni, így tényleg izgatottan várom a futamot. Az autónk 

egy kicsit megújul, egy teljesen új dekorációt kap. Lecseréljük a piros-fehér-zöldet, és 

megpróbálunk valami egyedit alkotni. 



 


